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Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor megnyitotta. Megállapította, 

hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt, majd ismertette az ülés napirendi 

pontjait.  

Elmondta, szeretné felvenni a bizottság napirendjei közé a bizottság 2021. évi működési rendjét és 

munkatervét. 

Javaslatot tett a nem tárgyalandó napirendi pontokra: 

− Az önkormányzat jelképeiről, városi kitüntetések alapításáról, azok használatának rendjéről szóló 

24/2012. (XI.15.) rendelet módosítása 

− Tájékoztató az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság elmúlt évben végzett munkájáról 

− Tájékoztató Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 2021. évben végzett munkájáról 

− Oroszlány Város Óvodái beszámolója a 2020/2021. nevelési évben végzett tevékenységéről 

− Oroszlány Város Óvodái 2021/2022. nevelési évre vonatkozó munkaterve 

Zárt ülés: 

− „Jó tanuló - jó sportoló” cím elnyerésére kiírt pályázat elbírálása 

A bizottság napirendi pontjai közül javasolta levenni a „DIGI hálózat üzemeltetési problémák” című 

napirendet, a cég írásban jelezte, nem tudnak az ülésen részt venni. 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki ezen módosításokkal a napirendet elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

9/2021. (X. 20.) határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

2021. október 20-ai rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2021. október 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

− Parkoló, út-, és járda felújítási koncepció (2022) 

− Az önkormányzat és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt., valamint a Létesítményeket 

Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. közötti megállapodások gazdaságossági felülvizsgálata 

− Villamos energia beszerzése önkormányzati csoportos közbeszerzéshez történő csatlakozással 
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− Döntés az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvánnyal kötendő bérleti szerződésről e-bike kerékpárok 

elhelyezése céljából 

− Az oroszlányi lakossági hulladékudvar ivóvízellátását biztosító víziközmű rendszer tulajdonjogának 

térítésmentes átadása 

− Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− Beszámoló a Városi Temető üzemeltetésének teljesítéséről és a 2017-2020. évi fejlesztésekről  

− Helyi közutak forgalmi rendje 

− Helyi közutak, parkolók és járdák fejlesztési koncepciója 2022. 

− A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2021. évi működési rendje és munkaterve 

3. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök javaslatot tett a napirendi pontokon belüli előterjesztések tárgyalási sorrendjére, 

tekintettel a meghívott vendégekre: 

1. A Képviselő-testület 2021. október 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Villamos energia beszerzése önkormányzati csoportos közbeszerzéshez történő csatlakozással 

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− Beszámoló a Városi Temető üzemeltetésének teljesítéséről és a 2017-2020. évi fejlesztésekről 

3. A Képviselő-testület 2021. október 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Döntés az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvánnyal kötendő bérleti szerződésről e-bike kerékpárok 

elhelyezése céljából 

− Az önkormányzat és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt., valamint a Létesítményeket 

Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. közötti megállapodások gazdaságossági felülvizsgálata 

4. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− Helyi közutak forgalmi rendje 

− József Attila közi forgalmi rend 

A többi előterjesztést sorrendben tárgyalják. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte a bizottság tagjait 

szavazzanak a napirendi pontok tárgyalási sorrendjéről.  

A bizottság a napirendi pontok tárgyalási sorrendjét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

10/2021. (X. 20.) határozata  

a napirendi pontok tárgyalási sorrendjéről  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

2021. október 20-ai rendkívüli ülésén a napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2021. október 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Villamos energia beszerzése önkormányzati csoportos közbeszerzéshez történő csatlakozással 

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− Beszámoló a Városi Temető üzemeltetésének teljesítéséről és a 2017-2020. évi fejlesztésekről 

3. A Képviselő-testület 2021. október 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Döntés az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvánnyal kötendő bérleti szerződésről e-bike kerékpárok 

elhelyezése céljából 

− Az önkormányzat és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt., valamint a Létesítményeket 

Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. közötti megállapodások gazdaságossági felülvizsgálata 

4. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− Helyi közutak forgalmi rendje 

− József Attila közi forgalmi rend 
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A többi előterjesztést sorrendben tárgyalják. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

1.       NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2021. október 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Villamos energia beszerzése önkormányzati csoportos közbeszerzéshez történő csatlakozással 

Petróczy-Balogh Luca a Sourcing Kft. ügyfélmenedzsere elmondta, évek óta együttműködés van az 

önkormányzat és a Sourcing Kft. közt. Jelentős energia áremelkedés kezdődött meg, ennek okán úgy 

határoztak, azoknak az önkormányzatoknak, akik tudnak csatlakozni, előrehozott villamosenergia 

közbeszerzési csoportos eljárást indítanának, az eljárás bontása 2022. február-márciusban valósulna meg, ez 

az időszak 2023. január 1-től 2024. december 31-ig tartana, illetve lehetőség van 2025. december 31-ig 

szerződést kötni. Emelkedő ár trendben ez a tavaszi időszak az, amikor alacsonyabban van az energia ára, 

akkor nem nagyon kérnek árajánlatot a fogyasztók, kevés a kereslet, ezért a kereskedők alacsonyabb áron 

jutnak hozzá az energiához, ezáltal emelkedő ár trendben akár 20 Ft megtakarítás is elérhető. A 2023-as évre 

80 és 100 euró között mozog, a 2024-es évre a 80 eurót súrolja az ár. Itt fix forintos szerződésről van szó, a 

közbeszerzési törvény védelmet ad, az energia kereskedő nem tud árat emelni a fogyasztó részére. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, jelen pillanatban a konstrukcióban az önkormányzat és intézményei 

szerepelnek. Kérdése az volt, van-e lehetőség arra, hogy az önkormányzat 100% tulajdonban lévő szervezetei 

is bekerüljenek a szerződés hatálya alá.  

Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser elmondta, természetesen. 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, pont a napokban volt megkeresés feléjük, a 

szerződésük a jövő év végéig van, elég kedvező árral, azt a javaslatot kapták, nem lenne célszerű ezt a 

szerződést felmondani, meg kellene várni a kifutását. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, ez a konstrukció 2023. január 1-től van. 

Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser véleménye szerint valóban nem kell megbolygatni a jelenlegit, 

2023-tól van a szerződés. 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője kérdése az volt, az önkormányzat mennyiért kapja a villamosenergiát. 

Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser elmondta, 21 Ft körül. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a testület dönteni fog a folyamatok megindításáról, valószínűleg el fogja 

fogadni. Kérdése az volt, látszik-e valami probléma, ha az önkormányzat cége csatlakozhatna. 

Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser elmondta, javasolják is, hogy ki kell használni. A földgáznál 

ötszörös, a villamosenergiánál háromszoros áremelkedés történt. A versenypiaci szerződés hatálya hiába tartja 

2022 december 31-ig, a kereskedő dönthet, hogy új áron adja. Volt már arra is precedens, hogy 

közbeszerzésben az energiakereskedő bedőlt, ott az egyetemes szolgáltató átvette azon az áron, amin a 

közbeszerzés szól. Az eltérési határ csoportosan értendő, ezzel mindenki jól jár. 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hány önkormányzattal vannak szerződve. 

Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser elmondta, több mint 200.  

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, miért nem a 3 évest választották. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, nem tudja. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, két kérdése van, az egyik, hogy tudnak csatlakozni az önkormányzat 

szervezetei, a másik, mi van, ha az önkormányzat a 2025-ös évet is megpályázná. 

Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser elmondta, arra ár nem látható, január 1-től látszódni fog. Minél 

távolabbi az időszak, annál alacsonyabb áron van, arra számítanak, hogy 60-80 eurós sávban fog mozogni, és 

a 2025-ös év is így fog elindulni.  

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, mikor kezdődik a közbeszerzés. 

Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser elmondta, decemberben indítják el. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, ha a 2025-ös évet is megpályázzák, nem csúsznak-e ki az időből. 

Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser elmondta, nem csúsznak ki. 

Bartalus László osztályvezető kérdése az volt, hogy a döntésnek tartalmaznia kell-e a ciklust. 
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Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser elmondta, igen. 

Kindl Attila bizottsági tag hozzátette, itt neki 2025 van a szerződésben. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, akkor rossz a határozat. A szerződés tervezetet kéne a testületnek 

elfogadni. 

Petróczy-Balogh Luca ügyfélmenedzser elmondta, először a két évest küldte ki. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ez egy testület elé készült előterjesztés, az önök javaslata, ami a 22-

25-re vonatkozik. 

Sólyom Jöran elnök javasolta, mivel a 2023-24 van az előterjesztésben, erről döntenek, ezzel párhuzamosan 

döntést kér arra vonatkozóan, hogy a polgármester úr és a döntést előkészítők vizsgálják meg a 2025. évi kötés 

lehetőségét, és még egy, hogy egyéb önkormányzathoz kapcsolódó szervezetek kerüljenek bevonásra. Kérte, 

aki az eredeti előterjesztést támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

11/2021. (X. 20.) határozata 

a „Villamos energia beszerzése önkormányzati csoportos közbeszerzéshez történő csatlakozással” 

című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Villamos energia beszerzése önkormányzati csoportos 

közbeszerzéshez történő csatlakozással” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki támogatja, hogy az önkormányzat vizsgálja meg a 2025. évnek a bevonási 

lehetőségét ebbe a konstrukcióba, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

12/2021. (X. 20.) határozata 

módosító javaslatról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Támogatja, hogy az önkormányzat vizsgálja meg a 2025. évnek a bevonási lehetőségét a villamos energia 

beszerzésbe. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki támogatja, hogy az önkormányzat vizsgálja meg, milyen egyéb önkormányzati 

tulajdonú szervezetek csatlakozhatnak ehhez a folyamathoz, kiemelten kérik vizsgálni az OIH Zrt. és a Lün 

Kft. vállalkozások érintettségét és bevonását ebbe a folyamatba. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

13/2021. (X. 20.) határozata 

módosító javaslatról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Támogatja, hogy az önkormányzat vizsgálja meg, milyen egyéb önkormányzati tulajdonú szervezetek 

csatlakozhatnak ehhez a villamos energia beszerzésbe, továbbá kiemelten kéri vizsgálni az OIH Zrt. és a Lün 

Kft. vállalkozások érintettségét és bevonását ebbe a folyamatba. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

2.       NAPIRENDI PONT:  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak  

tárgyalása  

Beszámoló a Városi Temető üzemeltetésének teljesítéséről és a 2017-2020. évi fejlesztésekről 

Dobos János a Libitina Kft. ügyvezetője kiegészítésként elmondta, mivel ő csak a saját beruházásait és 

költségeit tudta kigyűjtetni, volt egy olyan része a beszámolónak, egyéb külső és fenntartói ráfordítások, itt 

elkövetett egy hibát, az ő nyilvántartásaikban nem szerepel, 2018-19-ben az önkormányzat által felajánlott 

padok lettek telepítve a temetőbe. 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, negatív számok vannak, azt ki finanszírozza. 

Dobos János a Libitina Kft. ügyvezetője elmondta, a bevétel oldal mínuszos, az üzemeltető saját 

beruházásként hozzájárult a temető üzemeltetéséhez, hogy ezt a szintet tudják tartani. Ez nem volt elvárás 

soha, de több évtizede csinálják, úgy gondolták, ezek a számok egyszer majd eljutnak olyan döntéshez, hogy 

pozitívra fordulnak, ezt a döntést a tulajdonosnak kell meghozni. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, egy-két kritikus időszakon kívül minden évben az üzemeltető elmondta, 

korrekcióra lenne szükség, valamilyen megoldást kell találni ennek csökkentésére. Most több eszköz is áll az 

önkormányzat részére, egyrészt növelni kéne a temetéshez kapcsolatos bevételeket, a másik, ezeknek az 

egyenlegeknek az eltüntetésére önkormányzati forrás biztosítását kéne megfontolni, a harmadik, a 

kimutatásban lévő tételek felülvizsgálatával, abban rejlő lehetőségek megváltoztatásával lehetne befolyásolni 

ennek az eredménynek a végét. Eddig az önkormányzat ezzel kapcsolatban túl nagy lépéseket nem tett, úgy 

néz ki, hogy a kormány döntéseinek eredményeképpen a díjtételek megváltoztatása sem lehetséges. Látszik, 

hogy a 2,5 M Ft hiányzik a rendszerből, ha ebben bármilyen változást akar az önkormányzat, jelen pillanatban 

túl sok eszköz nem áll rendelkezésére, sajnos érdemben nem tettek semmit. 

Dobos János a Libitina Kft. ügyvezetője hozzátette, itt annak idején voltak kérések, hogy mivel lehet ezt a 

mínuszt eltüntetni, vagy a temetői díjakat kell emelni, vagy más forrásból kell biztosítani. Egyik fajta 

finanszírozás sem népszerű. Annyit tettek, hogy partnerek voltak, kicsit tudják ezt görgetni, a másik, irányult 

feléjük olyan kérdés, hogy máshol hogy oldják meg. Amikor felismerték ezt máshol, ehhez még hozzá adtak 

temető üzemeltetési díjat külön, amikor ez sem volt elég, akkor nyúltak hozzá a díjakhoz, Tatán 11 év után 

emelték, ott magasabbak voltak a díjak. Oroszlányban 2001 óta nem változtak a díjak. Egy 1400 Ft-os sírhely 

árból nem lehet finanszírozni egy temető üzemeltetés. Tatán is három és félszeres szorzót alkalmaztak. 

Budapesten évente két és félszeres szorzót fognak alkalmazni 5 éven keresztül. Egyes költségek ne az 

üzemeltetőt terheljék, pl. szemétszállítás, áram, lehetne kedvezőbb ára ezeknek. A fejlesztések is 

elmaradoznak. 

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, szó volt valamelyik ülésen, hogy a sírhely megváltási díjat kéne 

megemelni, nem volt konszenzus arról, hogy emelhet-e az önkormányzat, vagy nem.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, két dolog van, az egyik, hivatali díj emelést nem tehet, a másik, új díjat sem 

vezethetnek be, amit tudnak csinálni, a rendszerben bent lévő pénzek optimalizálása, feladatok elhagyása, 

átgondolása. Belső tartalom átcsoportosítással tudnak valamit csinálni. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, ezt jelenleg nem tudják megtenni, jelenleg az üzemeltetési szerződés 

újra kötése, ez egy koncessziós közbeszerzés lesz, addigra kell rendbe hozni, jelenleg a közbeszerzési 

értékhatárt nem éri el az üzemeltetési összeg. A sírhely megváltási díj minimum 10 szerese mindenhol, mint 

itt. 
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Dobos János a Libitina Kft. ügyvezetője elmondta, amíg úgy tudták csoportosítani az erőforrásaikat, még 

belefért emelés nélkül, az jó volt mindenkinek. 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki a beszámolót tudomásul veszi, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a beszámolóról. 

A bizottság a beszámolót nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

14/2021. (X. 20.) határozata 

a Városi Temető üzemeltetésének teljesítéséről és a 2017-2020. évi fejlesztésekről szóló beszámolóról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Tudomásul veszi a Városi Temető üzemeltetésének teljesítéséről és a 2017-2020. évi fejlesztésekről szóló 

beszámolót. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

3. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2021. október 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Döntés az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvánnyal kötendő bérleti szerződésről e-bike kerékpárok elhelyezése 

céljából 

Torma Lajos a Bányász Klub Alapítvány képviselője elmondta, a Bányás Klub Alapítvány sikeresen 

pályázott 20 M Ft nagyságrendben, 10 db e-bike riksát tesz lehetővé 5 éves kötelező fenntartással, több 

helyszínt vizsgáltak, a Takács I. u. fölötti távhő szolgáltató termét találták a legalkalmasabbnak, a bérlet 100 

E Ft lenne, plusz villanyszámla évi elszámolással, mind a városnak, mind az országnak egyedülálló vívmánya 

lenne. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, jelen pillanatban a helykijelöléssel foglalkozik az előterjesztés. Kérdése az 

volt, a szerződés a testület elé kerül-e. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, a szerződésre van tervezet,  

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, ez testületi döntés lesz, vagy a polgármester saját hatáskörében dönt. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, lesz testületi döntés. 

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, azt hitte, a Bányász Klub környékére fog ez kerülni. 

Torma Lajos elmondta, nem lehet fizikálisan ott elhelyezni, 1,200 E Ft-ot fizetnének évente, 5 év alatt 6 M 

Ft, bármikor felbonthatják a szerződést. 

Szabó Mihály alpolgármester kérdése az volt, mennyi lesz a bérleti díj. 

Torma Lajos elmondta, 100 E Ft/hó plusz rezsi. 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, lesz-e ott állandóan valaki, hogy aki akarja, kibérelhesse. 

Torma Lajos elmondta, meglesz a formai rész, ki van dolgozva a szisztémája, erre B jogsi kell. Az oroszlányi 

lakosok számára 20 % kedvezményt lehetne adni. 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

15/2021. (X. 20.) határozata 

a „Döntés az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvánnyal kötendő bérleti szerződésről e-bike kerékpárok 

elhelyezése céljából” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvánnyal kötendő 

bérleti szerződésről e-bike kerékpárok elhelyezése céljából” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Az önkormányzat és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt., valamint a Létesítményeket Üzemeltető 

Közhasznú Nonprofit Kft. közötti megállapodások gazdaságossági felülvizsgálata 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója ismertette az előterjesztést.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, az volt az egyik cél, hogy az önkormányzat valamilyen bevételhez juthat, a 

rendszer fenntartása érdekében azt a pénzt tovább kell tudni küldeni.  

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, az OIH Zrt. üzemeltetési költségére van bevétele, a LÜN 

Kft. esetében a napi finanszírozás nem lesz meg, a fizetési határidőt nehéz lesz kezelni.  

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, valaki vizsgálta-e, hogy ezzel az elszámolási technikával kapcsolatban 

a belső elszámolási rendszernél nem lesznek-e buktatók. 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, áttevődnek hangsúlyok. 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója hozzátette, a belső arányok biztos változnak. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, itt a kulcsszó a költségcsökkentés. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

16/2021. (X. 20.) határozata 

„Az önkormányzat és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt., valamint a Létesítményeket 

Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. közötti megállapodások gazdaságossági felülvizsgálata.” című 

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzat és az Oroszlányi Ingatlankezelő és 

Hasznosító Zrt., valamint a Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. közötti megállapodások 

gazdaságossági felülvizsgálata” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök javaslatot tett a napirend módosítására, kérte, aki elfogadja, hogy a következő napirend 

a „Helyi közutak forgalmi rendje” című napirend legyen, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

17/2021. (X. 20.) határozata 

a napirend módosításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 
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törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

A bizottság 4. napirendi pontként a „Helyi közutak forgalmi rendje” című előterjesztést tárgyalja. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

4. NAPIRENDI PONT:  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak  

tárgyalása 

Helyi közutak forgalmi rendje 

József Attila köz közúti forgalmi rendjének módosítása 

Tóth Gábor iskolaigazgató elmondta, két éve beszéltek erről a problémáról. Közlekedésre alkalmas, de nincs 

járda azon a részen, mennek az autók, közben ki is szállnak a gyerekek, ezért kérték azt, hogy amennyiben egy 

mód van rá, gondolják át ennek a szakaznak az egyirányúsítását, illetve a forgalmi rend más irányú 

átgondolását. Múltkor döntés született a Rosenberg u. egyirányúsításáról, ha az iskola előtti kicsi 

körforgalomnál nem is tudják megoldani, hogy ott nagyobb hely legyen, de a probléma az, hogy az üzletnél 

ott parkol a teherautó áruszállításkor. Két éve műszaki okok miatt elvetették a kérelmet. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, vízvezeték van ott. 

Tóth Gábor iskolaigazgató elmondta, reggel balesetveszélyes, délután kicsit könnyebb. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ennek a támogatottsága megvan. Délután ott állnak az autók a körforgalomban, 

el se lehet köztük haladni, egyetért az egyirányúsítással. 

Szabó Mihály alpolgármester véleménye szerint az egyirányúsítás tovább fokozza a forgalmat, ott vannak 

parkolók, amik üresek, ellenőrizni kellene a közterület-felügyelőknek. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ha táblát tennének oda, akkor egyértelmű lenne, hogy az 

körforgalom. Ehhez jól kapcsolódna az egyirányúsítás. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, a Rosenberg u. felől nem lehetne behajtani az iskola felé. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a Táncsics M. u. felé lenne egyirányú. 

Kindl Attila bizottsági tag elmonda, a Petőfi S. u. lesz nagy kerülővel megközelíthető. A dohány bolt előtti 

részt kétirányúsíthatnák. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a platánfát ki kéne vágni, a két aknát megfelelő szintre kéne 

csökkenteni, a bejárót ki kéne szélesíteni. 

Tóth Gábor iskolaigazgató elmondta, nem veti el, amit Gyuga Mihály mond, de az egyirányúsítást most meg 

kéne csinálni. 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki a szakmai javaslatot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a szakmai javaslatról. 

A bizottság a szakmai javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 1 nem 

szavazattal, és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

18/2021. (X. 20.) határozata 

a József Attila köz közúti forgalmi rendjéről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Támogatja a József Attila köznek a „körforgalom” és Rosenberg utcai közúti szakaszára vonatkozó egyirányú 

forgalmi rend kialakítását közúti jelzőtáblák kihelyezésével. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Tópart utca közúti forgalmi rendjének módosítása 
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Bartalus László osztályvezető elmondta, a közterület-felügyelet kereste meg, hogy a Tópart utcának a 

Kertekalja-patak hídja és a Kertalja utca 7-11. számokhoz bekötő út közötti közúti szakaszára vonatkozóan 

gépjárművel való várakozási és megállási korlátozás legyen. 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki a kérelmet támogatja, kézfelemeléssel jelezze.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a kérelemről. 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

19/2021. (X. 20.) határozata 

 a Közterület-felügyelet kérelméről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Támogatja a Tópart utcának a Kertekalja-patak hídja és a Kertalja utca 7-11. számokhoz bekötő út közötti 

közúti szakaszára vonatkozóan gépjárművel való várakozási és megállási korlátozás elrendelését közúti 

jelzőtábla kihelyezéssel és burkolatjel felfestéssel. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Tóth Gábor iskolaigazgató elmondta, az intézmény bővítésével egyidejűleg az önkormányzat 

finanszírozásában elkészült a 17 db parkoló, megköszönte a közreműködést és támogatást. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, több helyen ment a kukások után, több hely van, ahol a kukák rossz helyen 

vannak, kérte nézessék át ezeket. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, a szolgáltató felől nem érkezett panasz 

Ezt követően Sólyom Jöran elnök szünetet rendel el, amely 17 óra 53 perctől 18 óra 2 percig tartott. 

SZÜNET 

5. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2021. október 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

20/2021. (X. 20.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a 

hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Parkoló, út-, és járda felújítási koncepció (2022) 

Sólyom Jöran elnök elmondta, kormányzati szintű forráskibocsátás volt az egész országban, kiemelkedő téma 

az útfejlesztéshez kapcsolódó forrás, az országgyűlési képviselők koordinálásán keresztüli forrás elosztás. 

Polgármester úr Czunyinéval egyeztetett, rögzítették, hogy a keret 298 M Ft, abból 255 Ft-ot köt le a táblázat. 

Kivetítő segítségével ismertette a táblázatot. Előzetes információ, hogy 2021-22-ben lesz megcsinálva. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a 2019. évi útfejlesztések, amik elkészültek, azok kaptak „ok” 

jelzést, polgármester úr kérése volt, hogy a maradék 40 M Ft-ból járda és gyalogossegítő közlekedési 

létesítményeket lehetne kiemelni prioritásként, 3 projektet jelöltek meg, kiemelt gyalogos átkelőhely a 

Benedek Elek iskolánál, ahhoz kapcsolódóan a belső gyalogos közlekedés, az Alkotmány úton a Kossuth L. 

utcától járda építés, a Rákóczi F. u. és az Ó-Takács u. közötti járda. 

Szabó Mihály alpolgármester kérdése az volt, hogy a hitelből való útfelújításból volt-e valami maradvány. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a városi piac melletti járda szakasz abból valósult meg. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, arról volt szó, hogy abból a Szeptember 6. u. és a Kubicza utcánál 

a köz világítása lenne. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ott a világítás megvan. 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, mikor tárgyalta a VFKB a piactér melletti járda megvalósítását. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, költségvetési soron volt. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, azért kérdezi, mert ott maradt a gombavizsgáló, tájidegen, át kellett 

volna helyezni, sok kerékpáros jön arra, egy bővítés is indokolt lenne.  

Szanyi Gábor bizottsági tag hozzátette, lesz külön kerékpárút. 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérte, a József Attila köz parkolót vegyék bele. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, annyi fog változni a táblában, a megjegyzés oszlopba kerül. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, kicsit részletesebb műszaki tartalmat tudna elképzelni, pl. a Várdomb 

u. csak meg volt említve, mint útburkolat csere, oda lehetne a megjegyzés rovatba írni, milyen szélesség 

legyen, padkával vagy padka nélkül, stb. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, azért nem tenné bele, mert tudni kéne, milyen forrást akar bele áldozni. 

Amikor látják, milyen forrás áll rendelkezésre, akkor tudják megmondani. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, pont ez nem tetszik benne, mert jön a polgármester úr, és azt mondja, 

azért lesz 3,5 m széles a Várdomb u., mert csak ennyi pénz van. Miért nem az van, hogy megmondják, hogy 5 

m széles, és akkor mást nem csinálnak meg, mert csak annyi pénz van. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, jelen pillanatban a 300 M Ft fejlesztési forráshoz miért nem egyeztetett.  

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ez a koncepció több milliárdról szól, az, hogy van 300 M Ft, és akkor 

melyik elemeket valósítják meg ebből, az mellé ha odaírják a műszaki tartalmat, az van, hogy azt tesz bele, de 

akkor teljes műszaki tartalommal. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, ilyen koncepció van már, a bizottság azzal indított, hogy minden egyes 

fejlesztésnél az alaptól a tetőig mindent megcsinálnak. Már akkor kiderült, azért nem fogják tudni tartani, mert 

beterveztek mindent, közben villany, víz probléma lett, ezek miatt csúszás lett, a költségek emelkedtek. Azt 

mondták 2016 év végén, hogy azt az elvet továbbra is fenntartják, ha valamihez hozzányúlnak, úgy 

gondolkodnak, hogy mindent megcsinálnak. Ha látják, mi a költség keret, ami a rendelkezésre fog állni, ahhoz 

választanak innen prioritás szerint tételeket, és akkor határozzák meg, mi az, amit sikerül megoldani, ehhez 

mindig tartották magukat. Hozhatnak döntéseket, de felülírhatja pl. a covid, Czunyiné, a pályázatok. Fontosabb 

területeket szerettek volna előbb csinálni, de amikor az élet átírja az elveiket, nem tud mit csinálni.  

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, akkor minek játszák el a demokráciát, a bizottságosdit. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, azért, mert akkor sok ember véleménye bele fog kerülni. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ez egy szakbizottság, ha döntés születik, legyen szíves a testület 

figyelembe venni. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, jogköre a bizottságnak van, amikor az adott költségvetési évnél kiemelik 

azokat a projekteket, melyeket megvalósításra javasol a bizottság, ehhez megfogalmaznak műszaki tartalmat, 

ezt el tudja fogadni. Kérte, aki elfogadja a koncepciót a módosításokkal, kézfelemeléssel jelezze. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

21/2021. (X. 20.) határozata 

a „Parkoló, út-, és járda felújítási koncepció (2022)” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a bizottság által tett módosításokkal a „Parkoló, út-, és járda 

felújítási koncepció (2022)” című előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Az oroszlányi lakossági hulladékudvar ivóvízellátását biztosító víziközmű rendszer tulajdonjogának 

térítésmentes átadása  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

22/2021. (X. 20.) határozata 

„Az oroszlányi lakossági hulladékudvar ivóvízellátását biztosító víziközmű rendszer tulajdonjogának 

térítésmentes átadása” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az oroszlányi lakossági hulladékudvar ivóvízellátását biztosító 

víziközmű rendszer tulajdonjogának térítésmentes átadása” című előterjesztést.  

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens ismertette az előterjesztést. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

23/2021. (X. 20.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című 
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előterjesztést. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

6. NAPIRENDI PONT:  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak  

tárgyalása 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2021. évi működési rendje és munkaterve 

Sólyom Jöran elnök elmondta, döntést kell hozni, hogy a bizottság ülései 16 órától kezdődnek, a bizottság 

üléseit a képviselő-testület üléseit megelőzően a képviselő-testületi anyagoknak megfelelő tartalommal tartja, 

javasolta, először szavazzanak az időpontról. Kérte, aki elfogadja, hogy 16 óra legyen az ülések kezdési 

időpontja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az ülések kezdési 

időpontjáról. 

A bizottság az ülések kezdési időpontját nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

24/2021. (X. 20.) határozata 

az ülések kezdési időpontjáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

A bizottság üléseinek a kezdési időpontja 16 óra. 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki elfogadja a munkatervet, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

25/2021. (X. 20.) határozata 

a munkatervről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

A bizottság az üléseit a képviselő-testület üléseit megelőzően a képviselő-testületi anyagoknak megfelelő 

tartalommal tartja 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

7. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a 2022. évi költségvetés tervezésnél van-e szándék arra, 

hogy a képviselői keretet visszaállítsák. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, ő is amellett van, hogy legyen ilyen. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, a jövő évben nem fog visszajönni. 
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Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság nyílt ülését 19 óra 3 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 


